



Studentrådet SU

## REFERAT

Studentrådet SU sitt møte 26.09.17 kl 16.15 i D9

Møteleder: Hanne Martnes

Referent: Elin Juliussen

### *Studentrådet SUs medlemmer:*

FTV A	Karoline Abildsnes
FTV B	Even Klomsten Andersen
FTV C	Camilla Flesaker Jansen
FTV D	Hanne Martnes
GEO	Petter Aasen
SOSANT	Karoline Svingen
ISS	Torbjørn Andre Moe
ISS	Knut Heggheim Lee
ISS	Ingrid Okkenhaug
IPL	Erlend Oldebråten Nilsen
IPL	Siri Frengen
IPL	May Gresdahl
PSYK	Kristin Tange Harbø
PSYK	Jasmin Eide
PSYK	Emilie Holthe
HTV SU	Kristine Sverdrup
ILU	Kristian Vinnelrød
ILU	Ingvild Lilletvedt Olsen
ILU	Bente Bækkeli

### *Meldt fravær:*

GEO	Idunn Saltnes Skjerdingsstad
ISA	Ane Thyvold Ranøien
SOSANT	Har valgt ny ITV i dag

### *Ikke møtt:*

### *Observatør:*

Studenttinget                      Anja Beate Andersen

### *Studentrådets saker*

#### ***Konstituering av møtet***

Innkallingen ble godkjent, møteleder, ordstyrer og referent valgt.  
Saklista ble godkjent.

***Ref-sak 14/17***                      ***Godkjenning av referat fra Studentrådet SUs møte 29.08.17***  
Referatet ble godkjent med en endring.

**Ref-sak 15/17** *Saker fra studenttillitsvalgte, orientering fra FTVene. Dagboka*

- ISS Har vært på utvidet ledermøte og inst.styremøte  
Har fått PTVer på plass på sosiologi
- HTV SU Har vært på flere ledermøter, møte med FUL  
Har hatt møtte med de andre HTVene og ITVene fra ILU  
PTVene er på plass  
Planlegger allmøte for alle lektorstudentene felles  
Har jobbet med Utdanningskonferansen
- ILU PTVene er på plass  
Har hatt tillitsvalgforum i dag  
Har vært på ledermøte  
Jobber med å oppdatere seg på campusprosjektet  
Har hatt kontorvakter
- IPL Har fordelt ferdig lesesalsplassene på master  
Har nok PTVer  
Har snakket med inst om å få ITVene på ansattssidene på Innsida  
Har vært på ledermøte  
Har jobbet med Utdanningskonferansen
- IGE Har vært i møte med inst.leder
- Sosant Har valgt ny ITV, og fått fylt opp med PTVer
- Psyk Har fordelt lesesalsplassene  
Har vært på ledermøte  
Har vært på Profesjonsråd med PTVene  
Ha nye ansettelsesprosesser på gang
- Styret Anja Sitter i Kvalitetsmeldingsgruppa  
Sitter i gruppen som jobber med faglig lokalisering  
Har deltatt på Oppstartseminaret til HF og SU  
Møte i FTV-forum  
Var på Tillitsvalgtkonferansen i går
- FTV even Har jobbet med Utdanningskonferansen
- FTV Hanne Har jobbet med oppstartseminaret vårt  
Har jobbet med Utdanningskonferansen  
Vi har fått valgt ny FTV; Karoline  
Vært i diverse møter
- FTV Camilla Har vært i Utdanningsutvalgsmøte
- FTV Karoline Jobber med å gjøre seg kjent med jobben som FTV

**SU-sak 25/17** *Høring om innovative læringsområder med Marte Nubdal*

Even startet orientering om saken da Marte var sein. Så tok Marte over da hun kom.  
Det ble stilt en del kritiske spørsmål:  
Hva skal VR brukes til?  
Har mer bruk for flere grp.rom a'la Sandkassa  
Hvordan reservere tid?  
VR for VR sin del?

**SU-sak 26/17** *Erferinger fra pedagogisk komite ved Sondre Rekdal \**

Sondre har blitt syk så denne saken flyttes til neste møte

**SU-sak 27/17** *Velge minst 2 ITVer til valgkomite*

Hanne orienterte litt om saken.  
Valguka er uke 44, 30/10 – 3/11

Vi trenger 2 ITver som kan sitte i arbeidsgruppa for planlegging og gjennomføring av valget av FTV og ITVer

**SU-sak 28/17**    **Orientering om fremgang utdanningskonferansen**  
Hanne orienterte om fremgangen i planlegginga av Utdanningskonferansen

**SU-sak 29/17**    **Diskusjonssak om Studentrådsavis**  
Hanne orienterte om forslaget til å utgi en avis felles med Studentrådet HF. Dette ble positivt mottatt og vi skal være med og bidra til dette. Det er valgfritt å bidra. Det blir kanskje 2 aviser pr semester. Det bør bli satt ned en redaksjon som styrer arbeidet. Siden Rotvoll allerede har en avis så er denne primært for Dragvoll. Grunnholdningen bør være at dette er positivt og vi kan lett bidra med 30 minutter på å skrive om en sak.  
→ Vi prøver ☺

**SU-sak 30/17**    **Eventuelt**  
Even    Campuskomiteen vil ha med studenter i diverse arbeidsgrupper. Oppfordrer alle til å svare på spørreundersøkelsen som kom på mail Karoline, Camilla og Even har blitt intervjuet i dag. De trenger flere kandidater så vi oppfordrer dere til å delta. Disse intervjuene vil bli vist på Utdanningskonferansen så da kan dere få frem meningene deres på skjermen.  
Elin    Informerte om at nå har vi fått en erstatting for Sprett2 – et området som heter itvdragvoll. Der er alt som var på Sprett lagt over. 1

#### **Evaluering av møtet**

Bra effektivt møte

Mange meninger

Bra møte

Seminaret har hjulpet

Fint med diskusjoner

Forslag om å ha inst.vise diskusjoner om sakene i f.eks. 2 min. og så diskutere i plenum

Sporty av Even å ta innledningen på høringa da Marte ikke kom.

Snakk litt høyere

Fint ledet møte

Gode høringssvar

Møtet hevet kl 17.47

*Hanne Martnes*  
møteleder (sign.)

*Elin Juliussen*  
referent (sign.)